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Předmět: Mimořádná příležitost v červenci a srpnu, avízo voicebota, Zlatý investiční plán – nový web – tato 

zpráva je součástí mé emailingové služby 

 

Oslovení do dopisu, dovolte několik aktuální informací z oblasti financí, zlata, pozemků … 

Tentokrát je nejvíce informací z oblasti zlata: 

• Od roku 1971 jsou výnosy ze zlata podobné jako u akcií a překonávají dluhopisy. 

• V posledních 20 letech zlato překonalo většinu hlavních tříd aktiv. 

• V posledních 20 letech se globální investiční poptávka po zlatě zvyšovala v průměru o 10 % ročně. 

• Díky své dvojí povaze jako spotřebního zboží a investice si zlato historicky zachovalo svou hodnotu. Na 

rozdíl od fiat měn nelze zlato tisknout, pouze těžit – to do značné míry vysvětluje, proč si trvale vede lépe 

než všechny hlavní fiat měny. 

• Česká národní banka zvyšuje objem svých rezerv umístěných do zlata na aktuální hodnotu 30 tun 

s výhledem do roku 2026 na 60 tun … Nákupy centrálních bank mají samozřejmě vliv na vývoj cen zlata 

na trzích … 

 

Dovolte krátký návrat do historie, kterou si už většinou nemůže nikdo pamatovat, ale zažili ji naši rodiče a 

prarodiče a učili jsme se o ní ve škole: měnová reforma v roce 1953:   

• Ještě o víkendu, který předcházel měnové reformě, předseda vlády (Antonín Zápotocký) v rozhlase 

ujišťoval, že měnová reforma nebude … 

• Peníze se vyměňovaly v kursu 1:5 nebo 1:50 … tedy hodnota úspor (v penězích) dramaticky poklesla! 

• V období kolem roku 1953 probíhalo zestátnění domovního fondu … (vyvlastnění bytových domů …) – 

tedy hodnota domů dramaticky poklesla … 

• Co se stalo s investičním zlatem (které mnozí prozíraví občané drželi ve svých trezorech nebo trezorech 

bank …)? – s ním se nestalo nic! Zabaveno nebylo, znárodňování se ho nedotklo, zůstalo svým majitelům 

a nic se jim nestalo!  

 

Teď aktuálně z nejaktuálnější současnosti: 

• Kdo v minulosti investoval do zlata (také na základě mého doporučení), všichni na tom profitovali (zcela 

podle očekávání) 

• Možnosti investování do zlata zdaleka ještě nejsou vyčerpány, ale trvají dál!  

• Mám k dispozici zdroj investičního zlata, který disponuje všemi požadovanými parametry – naprostá jistota 

pravosti a ryzosti, garance zpětného výkupu, dobrá cena … 

• Investiční zlato se v minulosti (vzdálené i zcela aktuální) ukázalo jako nepochybná vynikající investiční 

příležitost 

Další aktuální aspekty: 

• Investiční zlato se zcela zákonitě posouvá na ceně … v souladu s očekáváními … 

• Počínaje měsícem září tohoto roku se zpřísňují některá pravidla při investování (AML) i související 

poplatky (náklady) … zcela v souladu s očekáváními … 

• Nemá tedy smysl vyčkávat se sjednáním nové investice do zlata a uskutečnit sjednání za dosavadních 

podmínek … a zcela se vyhnout novým … přísnějším … 

• V minulosti jsem sjednal zcela relevantní objem investic do zlata a získal značné zkušenosti … které Vám 

mohu poskytnout k Vaší spokojenosti … 

 

Avízo voicebota:  



absolvoval jsem školení na umělou inteligenci a postupně ji budu zařazovat do mé služby … Příležitost, 

kterou jsem ohlásil v předcházejícím článku (sjednání nových investic do zlata)  bude vyžadovat velké úsilí 

(zejména mé). Přitom zavedu během léta praxi s voicebotem – telefonovací aplikací s využitím umělé 

inteligence. Bude to pro mne naprostá novinka! Pokud se Vám v telefonu ozve můj voicebot, nebuďte 

překvapeni, jeho služba bude pro Vás příjemná a nakonec stejně povede k tomu, abychom spolu 

komunikovali napřímo a sjednám Vám opět řešení k Vaší úplné spokojenosti … 

Nová webová stránka:  

 Vytvořil jsem (nechal jsem vytvořit) novou webovou stránku týkající se investic do zlata: 

www.zlatyinvesticniplan.cz , který přináší některé nové poznatky (a je vytvořen s přispěním umělé inteligence). 

Bude mne těšit, když ho velmi snadno poctíte Vaší návštěvou. Stačí kliknout.  

 

Dovolte jako obvykle krátký vtípek:  

…už mi paměť neslouží … nevzpomínám si přesně, zda mi moje žena říkala, že si mám jít na 2 a vrátit se v 8 nebo 

zda si mám dát 8 a vrátit se ve 2 … 

 

Dovolte jednu důležitou zkušenost, která je uvedena v O ševci Matoušovi od Ivana Olbrachta. Švec Matouš je 

nepraktický člověk a jde od jednoho neúspěchu k druhému. Jeho zkušenost:  

„ Skutečným pokladem je dovednost zacházet s penězi … Peníze samotné jsou už jen odleskem tohoto 

pokladu …“ 

 

    Mé zprávy můžete odmítnout (ZDE), ale nepřimlouvám se za to, neboť, pokud některou mou zprávu dostanete 

a nevyužijete ji, nic moc se nestane.  Zatímco, pokud nedostanete nějakou důležitou zprávu, může Vám nastat 

škoda.  

     

  S úctou: 

       Ing. Viktor Harnach, 

       obchodník, investor a sběratel 

       Přítel Vašich financí® 

       250 67 Klecany, Do Čertovky 491 

       Tel.:  603 470 413 

       mail:  viktor@harnach.cz 

       weby: www.harnach.cz, www.investicnipozemky.eu 

                  www.zlatosambicemi.cz , www.zlatyinvesticniplan.cz ,  

                  

 

  

 

Přináším do životů bohatství 

Pomáhám tvořit dobrou budoucnost 

Doprovázím na cestě k finanční nezávislosti 

Pomáhám úspěšným přeměňovat peníze v bohatství. 
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